
 

 

Informatieve vragen van de CDA-fractie – ontwerpbegroting 2024 Valkenburg aan de Geul 

1. Op pagina 6, bij het kopje economie en toerisme, zien wij niks staan over het 
Kuurpark.  

Klopt het dat wij hier dan ook niks van hoeven te verwachten later dit jaar? 

 
 

2. Op pagina 6 staat dat voor de ophoging van de formatie van adviseur Openbare Orde 
en Veiligheid dient de personeelsbegroting structureel te worden opgehoogd met € 
104.000. 

Elders in het stuk kunnen wij lezen dat het 1.0 FTE betreft. De onderbouwing is te vinden in 
een rapportage van een onderzoek dat heeft plaatsgevonden (pag. 12). Er is om dit rapport 
gevraagd, maar hebben we niets meer van gehoord. Waarom wordt deze uitbreiding en 
rapportage niet d.m.v. een raadsvoorstel aan de raad ter besluitvorming voorgelegd. Of is 
hier weer de goedkeuring van de kadernota ook de legitimatie voor deze uitbreiding? Weer 
een voorbeeld hoe wij NIET willen besturen!  

 

3. Op pagina 6 staat ‘op zeer korte termijn verwachten wij helderheid te krijgen over 
onze kandidatuurstelling voor een internationaal wielerevenement. In de 
raadsvergadering van december verwachten wij een concreet voorstel in te kunnen 
brengen.’ 

Graag voor de bespreking van de begroting in de raadsvergadering in november aangeven 
welke financiële consequenties dit heeft. 

 

4. Op pagina 6 staat ‘de functie van proectleider Valkenburg-Oost is opgenomen in de 
financiering van het project. Daarmee betreft dit een tijdelijke constructie, voor de 
duur van dit project. We stellen voor om de functie van projectleider structureel in 
de personeelsbegroting op te nemen.’ 

Waarom een tijdelijke constructie omzetten in een structurele financiering? 

 

5. Op pagina 6 staat ‘op het moment dat de projectfinanciering eindigt, komen deze 
personele lasten dan structureel ten laste van de algemene middelen, voor het 
bedrag van € 98.000 per jaar.’ 



Is dit niet een uitbreiding die t.z.t. aan de gemeenteraad moet worden voorgelegd? 

 

 

Op pagina 6 staat ‘Burgerkracht - De kosten hiervan worden geraamd op € 32.000 op 
jaarbasis.’ 

Hoeveel FTE is dit? 

 

6. Op pagina 6-7 staat ‘Nieuw beschut wer - Incidenteel in 2024 bedragen de kosten € 
86.000’ 

Graag een onderbouwing van dit bedrag. Is deze functie op 1 januari 2024 gerealiseerd?  

 

7. Op pagina 17 schrijft u, onder het kopje Regionale economische samenwerking, dat 
er meerdere projecten naar voren komen waaronder diverse regiodeals voor 
versterking van de regionale economie.  

Kunt u specificeren wat uit de regiodeals exact is voortgekomen in het belang van 
Valkenburg aan de Geul?  
Hoeveel geld richting de gemeente? Welke projecten zijn hieruit voortgekomen? 

 

8. Op pagina 18 schrijft u de mogelijkheid te verkennen tot aanvraag voor bijdrage 
‘Impulsaanpak winkelgebieden’.  

Kunt u ons concreet aangeven wanneer wij hier duidelijkheid over krijgen? En waar 
bestaat deze impulsaanpak precies uit? 

 
9. Op pagina 18 staat ‘Thema 1d: Ondernemerscontact. Eind 2023 wordt een voorstel 

verwacht hoe ondernemerscontact structureel ingericht kan worden. De middelen 
voor een continuering van de pilot zijn vooralsnog (in afwachting van definitieve 
besluitvorming) wel opgenomen in deze begroting. 

Wat is opgenomen? 

 
10. Op pagina 21, onderaan, schrijft u dat er een inventarisatie zal plaatsvinden van de 

zebrapaden in de gemeente.  

Eerder is er al een toezegging gedaan door het college dat het zebrapad, nabij het 
Halderpark/de Ahoy, een stuk zou worden opgeschoven naar het noorden. Hoe staat het 
hiermee? 

 



 

 
11. Op pagina 24, kopje kansenkaart wonen, schrijft u dat een van de onderdelen betreft 

het inzichtelijk maken van mogelijkheden voor transformatie van verouderde hotels 
naar gewenste nieuwe woningtypes.  

Kijkt u daarbij ook nadrukkelijk naar leegstaande (karakteristieke) panden in de 
gemeente? 

 

12. Op pagina 30 staat ‘Verstevigingsmaatregelen / herinrichting Plenkertgroeve -  In het 
investeringsprogramma bij de begroting 2019-2023 is een krediet van € 146.500 
opgenomen voor de herinrichting Plenkertgroeve. De voorbereiding is gedaan in 
2022 en de uitvoering is gedaan in 2023.’ 

Zijn er nog middelen beschikbaar? 

 

13. Algemene vraag: In de begroting zijn op diverse pagina’s beleidsindicatoren 
opgenomen. De genoemde periodes zijn in 2021, 2022, 2023 en zelfs al 2024. Bij elke 
indicator staat echter maar steeds een jaartal, Hoe de ontwikkelingen van een 
indicator is kunnen we uit deze overzichten niet opmaken. 

Wat doet de gemeente met deze beleidsindicatoren? Er valt nergens iets uit af te leiden. 

 
14. Op pagina 36 schrijft u dat eind 2023 is gestart met een social media campagne om 

jongeren in onze gemeente beter te bereiken.  

Is deze al gestart, en via welke kanalen dan? Het kan zijn dat het ons is ontgaan, maar wij 
hebben hier zelf nog niks van gezien. 

 
15. Op pagina 46 schrijft u dat u gaat onderzoeken wat ten tijde van netcongestie wel 

kan, om toch stappen te zetten ten aanzien van grootschalige zon opwek. Denk 
daarbij aan grif oplossingen en energieopslag.  

Wat is hierbij de concrete stand van zaken? 

 

16. Op pagina 50 staat ‘taakstelling sociaal domein – met de exercitie ‘structurele ruimte 
aframen in de begroting’ die we de afgelopen periode hebben uitgevoerd, is de 
taakstelling voor de jaren 2024 en 2025 volledig ingevuld.’ 

Graag adstrueren? 

 



17. Op pagina 57 en 58 – taakveld overheid 

Kunt u aangeven wat in FTE de formatie overheid binnen de gemeente is en de directie 
formatie? In de berekeningen voor 1 FTE overhead worden deze formaties 
samengevoegd! 

 

18. Op pagina 69 Onderhoud Gebouwen – Voor alle gemeentelijke gebouwen in gebruik 
bij de gemeente of enige derde (verhuur, gebruik of anderszins) dient een actueel 
onderhoudsplan beschikbaar te zijn.  

Het woord ‘dient’ wekt de suggestie dat niet overal een onderhoudsplan aanwezig is. 
Graag aangeven of er wel/geen actueel onderhoudsplan beschikbaar is? 

 

19. Op pagina 70 staat ‘De gemeente beschikt echter ook over leegstaand vastgoed, 
zonder actuele functie…Voor deze panden wordt gezocht naar een toekomst, dit 
betekent dat een dergelijk pand gesloopt of herontwikkeld kan worden.’ 

Kunt u ons een lijstje geven met de panden waar het hier over gaat en welke jaarlijkse 
kosten hiermee gemoeid zijn? 

 
20. Op pagina 71 schrijft u dat de contracten voor onderhoud openbaar groen en afval 

en reiniging lopen tot eind 2023 en daarna opnieuw worden aanbesteed.  

Hebben wij hier als raad nog inspraak in? 


